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KDC en verzekeringen. 
 

 

Regelmatig komt de vraag langs of je als vrijwilliger verzekerd bent als er bij de uitvoering van jouw 
KDC vrijwilligerswerk schade ontstaat. Die schade kan zijn: schade aan jezelf, je eigen spullen, aan een 
ander of de spullen van een ander of aan spullen van KDC.  
Het is niet zo dat alle schade ontstaan tijdens de uitvoering van jouw vrijwilligerswerk altijd  
verzekerd is. De meest voorkomende situaties gelukkig wel. 
 
Enkele algemene uitgangspunten en richtlijnen kunnen we uiteraard wel meegeven. 
 
Uitgangspunten:  

• Je KDC vrijwilligerswerk moet bekend zijn bij KDC. Dus als je bijv. een klus uitvoert moet die van te 
voren geregistreerd worden.  

• Je eigen verzekering gaat altijd voor. Dus de schade eerst daar melden en claimen. Dat hebben de 
verzekeraars zo met elkaar afgesproken.  

• Meld iedere schade in het kader van jouw vrijwilligerswerk altijd bij het bestuur van KDC.  

• KDC kan en zal je behulpzaam zijn bij het indienen van de schade en het verdere verloop.  
 
Regeling in hoofdlijnen:  

• De gemeente Loon op Zand heeft een verzekering afgesloten voor alle vrijwilligers in onze 
gemeente. Met deze VNG Vrijwilligersverzekering bent je verzekerd tegen de meest voorkomende 
schades.  

• KDC heeft daarnaast nog een aanvullende aansprakelijkheidsverzekering afgesloten.  

• Schade door een vrijwilliger toegebracht aan eigen spullen van KDC is niet verzekerd.  
 
Wat te doen als er schade ontstaat: 
In een aantal gevallen zal het nodig zijn om direct actie te ondernemen. Dat moet je ook doen. 
Eventueel overleg je eerst met het bestuurslid dat verantwoordelijk is voor het betreffende onderdeel 
van KDC.  
Bij andere schades is wellicht niet meteen actie nodig en dan is er tijd om met elkaar te overleggen 
hoe e.e.a. aangepakt kan worden. Overleg ook dan altijd met het bestuurslid dat verantwoordelijk is 
voor het betreffende onderdeel van KDC.  
Samen met het bestuurslid wordt de beschreven procedure doorlopen. 
  
Gelukkig is het zo dat we in het verleden maar zelden met schades te maken hebben gehad. Dat 
betekent echter ook dat er binnen KDC geen of heel weinig ervaring mee is.  
We kunnen wel zeggen dat we altijd samen zullen kijken hoe we het gaan oplossen. 
 
 
NB : bovenstaande is gepubliceerd in de KDC nieuwsbrief van 17 november 2023. 


